
7 ft / 2.13m Lighted LED Blossom Tree
ITM./ART. 913760 (US)

ITM./ART. 913817 (Canada and Australia)
ITM./ART. 151406 (UK)

 

Branch screw
(Pre-inserted into branches)

Trunk screw
(pre-inserted into trunk)

List of Parts:
1 pc hand wrench 1 top branch1 pc trunk

1 pc  top base 1 pc bottom base

4 pcs screw caps

4 pcs washers

12 spare lignt covers4 pcs base screws

Importé par/Imported by: Limited 1-year Warranty

Costco Wholesale Canada Ltd.*
415 W. Hunt Club Road Ottawa, Ontario, 
Canada K2E 1C5 1-800-463-3783
*faisant affaire au Québec sous le 
nom Les Entrepôts Costco 
www.costco. ca

Costco Wholesale UK Ltd
Hartspring Lane
Watford, Herts
WD25 8JS
United Kingdom
01923 213113
www.costco.co.uk

Costco Wholesale Corporation
P.O. Box 34535
Seattle, WA 98124-1535
USA
1-800-774-2678
www.costco.com

Costco Wholesale Australia Pty Ltd
17-21 Parramatta Road
Lidcombe NSW 2141
Australia
www.costco.com.au

1 pc trunk screw

6 pcs branch screws 4 pcs ground stakes

1 pc adaptor

5 lower branches

1 pc base cap

ASSEMBLY INSTRUCTIONS

TROUBLESHOOTING: IF THE LIGHTS DO NOT TURN ON

CARE AND USE INSTRUCTIONS

1.Make sure light set is not connected to power before starting assembly.
2.Keep wires from being pinched or cut during assembly, installation or use. Discard 

products with cut wires.
3.Do not press or grasp bulbs during assembly or installation.
4.This is not a toy. For adult use only. It should not be played with or placed where children 

can reach it.
5.Make sure stakes are clear of underground sprinkler lines, underground telephone lines, 

and underground power lines before starting.
6.Please read all instructions and warnings included with this product before using.

1.Carefully remove all pieces from the carton.  Compare parts with the parts list to confirm 
all parts are present.

2.Assemble the two base pieces and place them on the floor.   Place the base cap over the 
center of the two base pieces.  Secure the base cap using washers and screws. Tighten with 
allen wrench and cover with screw caps.

3.Install the trunk over the bottom base.  Tighten trunk screw.
4.Insert the top branch into the top-center connector on the trunk.  Insert the five lower 

branches into the five remaining connectors on the trunk.  Be sure to align the branches so 
that the branch screws face the ground.

5.Plug the power cord into a socket that is equipped with GFCI (Ground Fault Circuit 
Interrupter).  If a GFCI socket is not available, contact a certified electrician to have one 
installed. Once the socket is functioning, the tree should light up.

1.Make sure there is power to the outlet and the product is plugged in.
2.Make sure lights are connected to the adaptor and make sure the connector is fully inserted 

into the adaptor and is tight.
3.Remove the connector from adaptor, clean contacts and reinstall.
4.Check if the unit is plugged into an outlet controlled by a dimmer or electronic timer.  The 

blossom tree will not work on these circuits. Use a standard outlet.
5.If connected to a GFCI-controlled outlet, reset the GFCI 
6.Check for broken wires or connections.

For best performance, install the item on a flat and level surface. Do not install on a rooftop 
or hillside. For use indoors and outdoors.  Store unit in a cool, dry location protected from 
sunlight. Avoid stacking assembled items to avoid bulb breakage or other damage. Make sure 
all plugs and cords are well-protected from being cut, crushed, or otherwise damaged. Before 
using or reusing, inspect product carefully. Discard any products that have cut, damaged or 
frayed wire insulation or cords,cracks in the bulb holders or enclosures, loose connections, or 
exposed copper wire.

INSTRUCTION MANUAL
WARNING: RISK OF FIRE AND ELECTRIC SHOCK
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Arbre en fleur illuminé par DEL de 2,13 m/7 pi
ITM./ART. 913760 (US)

ITM./ART. 913817 (Canada and Australia)
ITM./ART. 151406 (UK)

 

Vis de branche
(déjà sur les branches)

Vis de tronc
(pre-inserted into trunk)

Liste des pièces:
1 clé hexagonale 1 branche supérieure1 tronc

1 partie de base supérieure debase 1 partie inférieure 

4 capuchons de vis

4 rondelles

12 fleurs de rechange4 vis de base

Importé par/Imported by: Garantie limitée de 1 ans

Costco Wholesale Canada Ltd.*
415 W. Hunt Club Road Ottawa, Ontario, 
Canada K2E 1C5 1-800-463-3783
*faisant affaire au Québec sous le 
nom Les Entrepôts Costco 
www.costco. ca

Costco Wholesale UK Ltd
Hartspring Lane
Watford, Herts
WD25 8JS
United Kingdom
01923 213113
www.costco.co.uk

Costco Wholesale Corporation
P.O. Box 34535
Seattle, WA 98124-1535
USA
1-800-774-2678
www.costco.com

Costco Wholesale Australia Pty Ltd
17-21 Parramatta Road
Lidcombe NSW 2141
Australia
www.costco.com.au

1 vis de tronc de rechange

6 vis de tronc 4 piquets de sol

1 adaptateur

5 branches inférieures

1 capuchon de base

INSTRUCTIONS D’ASSEMBLAGE

DÉPANNAGE : SI LES AMPOULES NE S’ALLUMENT PAS

ENTRETIEN ET UTILISATION 

1.Vérifier que l’ensemble n’est pas branché avant de commencer l’assemblage.
2.S’assurer de ne pas pincer ou couper les fils conducteurs pendant l’assemblage, pendant 

l’installation ou pendant l’utilisation. Jeter tout produit dont l’isolant des fils est coupé.
3.Ne pas serrer ou appuyer sur les ampoules pendant l’assemblage ou l’installation.
4.Ceci n’est pas un jouet. Pour une utilisation par des adultes uniquement. Ne pas jouer avec 

le produit et ne pas le laisser à la portée des enfants.
5.Vérifier que les piquets de sol ne rencontreront ni ligne d’arrosage, ni ligne de téléphone, 

ni ligne électrique avant l’utilisation du produit.
6.Lire toutes les instructions et les mises en garde fournies avec le produit avant de l’utiliser.

1.Sortir les pièces avec délicatesse de la boîte. Vérifier avec la liste de pièces qu’il n’en 
manque aucune.

2.Assembler les deux pièces de la base au sol. Mettre le capuchon de la base sur le centre. 
Fixer la base avec les vis et les rondelles. Serrer avec une clef hexagonale et couvrir avec 
les capuchons de vis.

3.Installer le tronc sur la base inférieure.  Serrer la vis de tronc.
4.Mettre la branche supérieure dans le connecteur central du tronc. Mettre les cinq branches 

restantes dans les trous du tronc restant. Aligner les branches pour que les vis soient 
tournées vers le sol.

5.Brancher dans une prise connectée à un disjoncteur de fuite à la terre. S’il n’y en a pas, 
contacter un électricien qualifié pour qu’il en installe un. Une fois que la prise fonctionne 
l’arbre devrait s’allumer.

1.Vérifier que le produit est bien connecté à une source d’électricité de 120 V.
2.Vérifier que le produit est bien connecté à l’adaptateur et que le connecteur est inséré 

complètement et fermement dans l’adaptateur.
3.Débrancher le connecteur de l’adaptateur, nettoyer les contacts et remettre en place.
4.Vérifier si le produit est connecté à une prise contrôlée par rhéostat ou une minuterie 

électrique, car le produit ne fonctionnera pas. Utiliser une prise standard de préférence.
5.Si l’article est branché à une prise avec disjoncteur de fuite à la terre, réenclencher le 

disjoncteur au cas où il aurait été activé 
6.Vérifier s’il y a des fils ou des connexions coupés.

Pour obtenir la meilleure performance, disposer le produit sur une surface plane et de niveau. 
Ne pas l’installer sur un toit ou dans une pente. Pour une utilisation à l’intérieur et à 
l’extérieur.Entreposer le produit dans un endroit frais et sec à l’abri de la lumière du soleil. 
Ne pas entasser les produits assemblés pour éviter de casser les ampoules ou toute autre 
pièce. Vérifier que les prises et les cordons d’alimentation sont bien protégés contre 
d’éventuelles coupures et contre l’écrasement et l’abrasion entre les pièces. Se débarrasser de 
tout produit qui présente des coupures, des fils ou des rallonges dénudées ou effilochées, des 
douilles fissurées, des connexions lâches ou du fil de cuivre dénudé.

INSTRUCTIONS
MISE EN GARDE : RISQUE D’INCENDIE ET DE CHOC ÉLECTRIQUE
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